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8.  Expedient  10348/2020.  Sol·licitud de  subvenció  per  a  l’execució  del
projecte "Renovació de cinc sectors del enllumenat públic de Xàtiva", en
el  marc  del  programa operatiu  FEDER de  creixement  sostenible  2014-
2020.

Favorable Tipus de votació:   Ordinària  
- A favor: 21 - Unanimitat.
- En contra: 0.
- Abstencions: 0.
- Absents: 0.

El Sr. Secretari informa del dictamen de la Comissió Informativa permanent de
Foment, celebrada el passat dia 17 de desembre de 2020, que eleva al Plenari
en els següents termes:

"Vist l’informe proposta del Departament de Gestió Administrativa d’Obres,
Serveis Públics i Medi Ambient, en el que consta:

ANTECEDENTS DE FET

Primer.-  Vista la Providència d’Alcaldia de data 11/12/2020,  en la què es
dona inici  l’expedient per tal  de sol·licitar  subvenció a projectes singulars
d’entitats locals que afavorisquen el pas a una economia baixa en carboni en
el marc del Programa operatiu FEDER de creixement sostenible 2014-2020,
això la Proposta del Regidor delegat d’Obres Públiques.

Segon.- Vista la Memòria Tècnica Descriptiva del projecte segons les bases
de la convocatòria, així com el document d’auditoria de l’enllumenat públic
de diversos sectors urbans de la ciutat de Xàtiva.

Tercer.- Vist  el  Decret 2020/1569, de 14 de desembre, pel  qual  l’Alcaldia
avoca la competència delegada en la Junta de Govern Local i la delega en
l’òrgan Plenari, per a la sol·licitud i acceptació d’aquesta subvenció.

Quart.-  Vista  la  documentació  que  obra  a  l’expedient,  que  respon  al
compliment dels requisits previstos a les bases de la convocatòria.

FONAMENTS DE DRET

Primer.- La Legislació aplicable és la següent:
- Els articles 2 i 11 a 27 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, General de
Subvencions.
- Els articles 2, 18 a 29 i 55 a 67 del Reglament de la Llei 38/2003, de 15 de
novembre, General de Subvencions, aprovat pel Reial decret 887/2006, de
21 de juliol.
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- El Reial  decret 130/2019, de 8 de març, pel qual es regula la Base de
dades Nacional de Subvencions i  la publicitat  de les subvencions i  altres
ajudes públiques.
-  Reglament  (UE)  nº  1303/2013,  del  Parlament  i  del  Consell,  de  17  de
desembre  de  2013,  pel  qual  s’establixen  disposicions  comunes  i
disposicions  generals  relatives  al  Fons  Europeu  de  Desenvolupament
Regional,  als fons social  Europeu, al  Fons de Cohesió,  al  Fons Europeu
Agrícola de Desenvolupament Rural i al Fons europeu Marítim i de la Pesca.
-  Reial  Decret  616/2017,  de 16 de juny,  pel  qual  es regula la  concessió
directa  de  subvencions  a  projectes  singulars  d’entitats  locals  que
afavorisquen  el  pas  a  una  economia  baixa  en  carboni  en  el  marc  del
Programa  operatiu  FEDER  de  creixement  sostenible  2014-2020,  i
concordants.
- Reial Decret 316/2019, de 26 d'abril, pel qual es modifica el Reial decret
616/2017,  de  16  de  juny,  pel  qual  es  regula  la  concessió  directa  de
subvencions a projectes singulars d'entitats locals que afavorisquen el passe
a una economia baixa en carboni en el marc del Programa operatiu FEDER
de creixement sostenible 2014-2020.

Segon.- En el cas que ens ocupa, ens trobem front una convocatòria per a la
concessió directa de subvencions a projectes singulars que faciliten el pas a
una economia baixa en carboni, sent d’aplicació el Reial Decret 616/2017,
de 16 de juny,  pel  qual  es regula la concessió directa de subvencions a
projectes singulars d’entitats locals que afavorisquen el pas a una economia
baixa en carboni en el marc del Programa operatiu FEDER de creixement
sostenible 2014-2020, i concordants, en quant al procediment i tramitació de
la mateixa. Per tant, caldrà donar compliment allò que disposa dita resolució,
especialment  els  articles  12  a  15  en  quant  a  la  sol·licitud,  tramitació  i
aprovació de la subvenció.

Tercer.-  S’ha  estimat  oportú  des  del  Consistori,  analitzades  les
circumstàncies  concurrents  i  la  viabilitat  tècnica,  d’entre  les  mesures
subvencionables, la de fer la renovació de cinc sectors de l'enllumenat públic
de Xàtiva. 
Per  l'Enginyer  tècnic  Municipal  Jordi  Garcia  Lledó  s’ha  elaborat  el
corresponent projecte (Memòria descriptiva),  que pretén la “Renovació de
les instal·lacions d'enllumenat, il·luminació i senyalització exterior”, l’objectiu
de la qual és reformar les instal·lacions municipals d'enllumenat, il·luminació
i  senyalització  exterior  existents amb la finalitat  de reduir  el  seu consum
d'energia final i  les emissions de CO  i d'altres contaminants atmosfèrics,₂
mitjançant  la  millora  de  la  seua  eficiència  energètica,  i  que  pot  quedar
incardinada dins de la mesura 6 prevista a les bases de la convocatòria.
El pressupost de la present actuació ascendeix a la quantitat de 289.966,66
€ IVA inclòs.
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Quart.-  Les  actuacions  a  dur  a  terme,  segons  el  projecte  o  memòria
descriptiva, son les següents:

«S'actuarà sobre cinc sectors de l'enllumenat públic de Xàtiva, els sectors
10, 11, 16, 17 i 51.
Se substituiran principalment les actuals lluminàries equipades amb llums
de descàrrega de diferent tipus i potència o llums led poc eficients per
lluminàries de tecnologia led de major rendiment i eficiència.
Els cinc sectors d'enllumenat sobre els quals s'actua tenen un total de 786
punt de llum, dels quals se substituiran 533. La resta de punts de llum ja
són  de  tecnologia  led  d'alta  eficiència,  bé  com a  lluminària  o  retrofit,
comptant amb nivells de regulació.  Amb la present  intervenció tots els
punts de llum dels cinc sectors seran de tecnologia led, a excepció de 8
lluminàries  decoratives  emplaçades en la  plaça de l'estació  de  Renfe,
equipades amb llums de 100 w de VSAP.

Les tipologies de les lluminàries a substituir són les següents:
• 459 lluminàries tipus viari.
• 28 lluminàries tipus jardí.
• 38 lluminàries tipus vila.
• 8 projectors. Total lluminàries a renovar 533.

Els objectius de la present actuació són:
a) Reduir el consum d'energia elèctrica en els sectors sobre els quals
s'actua  en  un  43,62%.  Ha  de  tindre's  en  compte  que  en  aquests
sectors ja existeixen lluminàries o retrofits amb tecnologia led, sent la
reducció del consum d'energia elèctrica en els punts de llum sobre els
quals s'actua del 51,83%.
b) Mitjançant l'equipament en les lluminàries d'equips de regulació de
flux  lluminós  aconseguim  regular  els  nivells  d'il·luminació  segons
diferents horaris nocturns i tipus de vies, ajustant-se a les necessitats
dels ciutadans.»

Vist que aquest informe, a estat fiscalitzat de conformitat per la Intervenció
Municipal.

Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa de Foment, celebrada
el  dia  17  de  desembre  de  2020,  d’aprovar  inicialment  la  sol·licitud  de
participació en dita convocatòria de subvenció."

Pel Ple de la corporació s’adopta el següent ACORD:

Primer.- Aprovar la participació i acceptació expressa del procediment regulat
pel el Reial decret 316/2019, de 26 d'abril, pel qual es modifica el Reial decret
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616/2017,  de  16  de  juny,  pel  qual  es  regula  la  concessió  directa  de
subvencions a projectes singulars d'entitats locals que afavorisquen el passe a
una economia baixa en carboni en el marc del Programa operatiu FEDER de
creixement sostenible 2014-2020. 

Segon.- Aprovar  les  actuacions  que  componen  el  projecte  singular
subvencionable i la dotació pressupostària per a dur-la a terme (F.D. nº 4).

Tercer.-  Aprovar  la  Memòria  descriptiva  de  les  actuacions  a  emprendre,
segons les bases de la convocatòria, que es titula: «Renovació de cinc sectors
de l'enllumenat públic de Xàtiva», que s'incardina dins de la mesura núm. 6,
«Renovació  de  les  instal·lacions  d'enllumenat,  il·luminació  i  senyalització
exterior».

La presidència dóna la paraula als portaveus dels grups polítics municipals, i es
produeixen les següents intervencions:

- La Sra. Maria Beltran Ferrero, regidora del grup municipal Ciudadanos,
manifesta que el sentit del vot dels membres del seu grup serà a favor.

- La Sra. Maria José Pla Casanova, portaveu del grup municipal Popular,
manifesta que el sentit del vot dels membres del seu grup serà a favor.

- El Sr. Alfred Boluda Perucho, regidor del grup municipal Xàtiva Unida,
manifesta que el sentit del vot dels membres del seu grup serà a favor.

- El Sr. Ricardo Martínez Navarro, regidor del grup municipal Socialista,
manifesta que el sentit del vot dels membres del seu grup serà a favor, i
explica el contingut del projecte i el seu abast.

El  Sr.  Alcalde  dóna  per  finalitzat  el  tractament  d'aquest  punt,  procedint  a
realitzar la votació sobre l'acord proposat, de tot això, es pot consultar i escoltar
en el fitxer d'àudio adjunt al document  "punt.08.mp3" i en el vídeo que podrà
copiar l'enllaç en el seu navegador web per a la reproducció. 

Vídeo: video.punt.08

ASSUMPTES NO DICTAMINATS.

El Secretari assenyala que per a tractar els assumptes següents, al no estar
dictaminats, segons s'estableix en l’article 82.3 del RD 2568/1986 en el que
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s'aprova el  Reglament d’Organització,  Funcionament i  Règim Jurídic  de las
Entitats Locals, cal acord de ratificació de la inclusió dels assumptes en l'ordre
del dia, a fi de tractar sobre el mateixos.

Aquesta ratificació s'acorda per unanimitat dels vint i un membres assistents.

9. Expedient 11030/2020. Moció per sol·licitar la instal·lació d'un Equip de
Radioteràpia a l'Hospital Lluís Alcanyís de Xàtiva.

Desfavorable Tipus de votació:   Ordinària  
- A favor: 9.

   5 dels membres del Grup Xàtiva Unida i

   4 dels membres del Grup Popular.
- En contra: 10.

 10 dels membres del Grup Socialista.
- Abstencions: 2.

   2 dels membres del Grup Ciudadanos.
- Absents: 0.

El  Sr.  Secretari  informa,  de  la  presentació  de  la  moció  pel  grup  municipal
Popular, i  procedeix a donar lectura de la part dispositiva d'aquesta, sent el
tenor literal de la mateixa el següent:

"EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

El Departamento Sanitario Xàtiva-Ontinyent da cobertura en la actualidad a
185.000 habitantes, de los cuales el 58% son mujeres y el resto hombres,
cuya característica demográfica es el gran envejecimiento de la población,
agudizado en los últimos 10 años.

La infraestructura sanitaria de este Departamento además de contemplar las
distintas zonas básicas de salud (17) dispone de dos hospitales comarcales,
hospital  Lluís  Alcanyís  con  280  camas  (Xátiva)  y  el  hospital  General
d’Ontinyent con 38 camas (Ontinyent), a todas luces insuficientes para las
características  poblacionales  por  su  capacidad,  organización,  cartera  de
servicios, tecnología y confort.

La enfermedad “Cáncer” sigue siendo una de las patologíasmás frecuentes
y  de  más  alta  complejidad  de  cuantas  patologías  son  tratadas  en  este
Departamento,  convirtiéndose  en  la  causa  primera  de  muerte  entre  los
hombres de más de 65 años y la segunda en la mujeres del mismo corte de
edad.
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Afortunadamente y a pesar de estos datos, los tratamientos han conseguido
que las posibilidades de curación sean más elevadas,  sobre todo en las
franjas de edad inferiores a los 70 años donde las expectativas de curación
son mucho mayores.

De entre las técnicas curativas, además de la Quimioterapia, destaca por
sus avances la “Radioterapia”, que es una forma de tratamiento basada en
el  empleo de radiaciones ionizantes,  para tratar distintos tipos de cáncer
como cabeza y cuello, mama, vejiga, pulmón, entre otros; bien para curarlos
o retrasar su progresión. 

La  radioterapia  es  un  tipo  de  tratamiento  oncológico  que  utiliza  las
radiaciones  para  eliminar  las  células  tumorales,  (generalmente
cancerígenas),  en la parte del  organismo donde se apliquen (tratamiento
local).

La radioterapia actúa sobre el tumor, destruyendo las células malignas y así
impide que crezcan y se reproduzcan. Esta acción también puede ejercerse
sobre  los  tejidos  normales;  sin  embargo,  los  tejidos  tumorales  son  más
sensibles a la radiación y no pueden reparar el daño producido de forma tan
eficiente  como  lo  hace  el  tejido  normal,  de  manera  que  son  destruidos
bloqueando el ciclo celular.

De estos fenómenos que ocurren en los seres vivos tras la absorción de
energía procedente de las radiaciones se encarga la radiobiología.

La radioterapia es un tratamiento que se viene utilizando desde hace un
siglo,  y  ha  evolucionado  con  los  avances  científicos  de  la  Física,  de  la
Oncología  y  de  la  informática,  mejorando  tanto  los  equipos  como  la
precisión,  calidad  e  indicación  de  los  tratamientos.  Los  equipos  de
radioterapia  son  una  tecnología  sanitaria  y  por  tanto  deben  cumplir  la
reglamentación de los productos sanitarios para su comercialización.

Según su finalidad la radioterapia puede ser:

 Radioterapia radical o curativa: Es la que emplea dosis de radiación
altas,  próximas al  límite  de tolerancia de  los  tejidos  normales,  con el
objetivo de eliminar el tumor. Este tipo de tratamiento suele ser largo y
con una planificación laboriosa, donde el beneficio de la posible curación,
supera  la  toxicidad  ocasionada  sobre  los  tejidos  normales.  También
puede  considerarse  radioterapia  radical,  la  radioterapia  adyuvante  al
estar integrada dentro de un tratamiento multidisciplinar del cáncer.
 Radioterapia  paliativa:  En  este  tipo  se  emplean  dosis  menores  de
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radiación, suficientes para calmar o aliviar los síntomas del paciente con
cáncer, con una planificación sencilla y duración del tratamiento corto y
con  escasos  efectos  secundarios.  Generalmente  es  una  radioterapia
antiálgica,  pero  también  puede  ser  hemostática,  descompresiva,  para
aliviar  una  atelectasia  pulmonar,  etc.  Los  objetivos  de  la  radioterapia
paliativa son:
 Permitir  un  periodo  asintomático  más  largo  que  el  debilitamiento
causado por el tratamiento y la enfermedad.
 Mejorar  la  calidad de vida del  paciente,  con la  mayor  autonomía
posible.
 Aliviar  síntomas  angustiosos  como  la  hemorragia,  el  dolor,  la
obstrucción y la compresión.
 Impedir la aparición de síntomas urgentes como las hemorragias,
obstrucción, perforación.

La  radioterapia  sigue  siendo  en  el  2020  junto  con  la  cirugía  y  la
quimioterapia, uno de los tres pilares del tratamiento del cáncer. Se
estima que  más  del  50% de  los  pacientes  con  cáncer  precisarán
tratamiento con radioterapia para el  control tumoral o como terapia
paliativa en algún momento de su evolución.  Como tal  tratamiento
pueden  aparecer  efectos  secundarios  tempranos,  que  suceden
durante  el  tratamiento  o  poco  después,  la  mayoría  de  efectos
secundarios son cansancio (fatiga) y cambios en la piel.

Tras esta detallada exposición y teniendo en cuenta que los pacientes
oncológicos del Departamento Xátiva-Ontinynent,  y que comprende
las comarcas de La Costera, La Vall d¨Albaida, Enguera-La Canal de
Navarrés y 11 municipios de la  Ribera Alta ;  no disponen de esta
posibilidad terapéutica, teniéndose que desplazar al Hospital de Alcoy
o en su defecto al Hospital General de Valencia (salvo escasas citas
en  el  Hospital  de  la  Ribera,  algo  habitual  antes  de  2018)  con  el
consiguiente malestar para los enfermos ocasionado por tener que
desplazarse  después  del  tratamiento  con  sus  posibles  efectos
secundarios y molestia para sus familias.

Por todo ello solicitamos al pleno la adopción del siguiente

 ACUERDO:

1.  Que  se  contemple  lo  más  rápido  posible  la  instalación  de  un
Equipo de Radioterapia y sus consiguientes recursos humanos en el
Hospital  Lluís  Alcanyís  de  Xàtiva,  centro  en  donde  se  encuentra
ubicado el Servicio de Oncología médica. 
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2. En caso de no poder ser factible la rápida puesta en marcha, que
se contemple la instalación de dicho servicio en el próximo Hospital
de Ontinyent, cuya finalización no se contempla hasta 2023, por lo
que  los  pacientes  oncológicos  de  este  Departamento  continuarían
sufriendo la incomodidad de los traslados con la consiguiente falta de
equidad con otros departamentos de salud.

3.  Se  dé  traslado  del  presente  acuerdo  a  la  Gerencia  del
Departamento de Salud Xàtiva-Ontinyent y a la Consellería de Sanitat
Universal i Salut Pública.”

El  Ple  de  la  Corporació,  per  nou vots  a  favor  (cinc  dels  regidors  del  grup
municipal Xàtiva Unida i quatre dels regidors del grup municipal Popular), deu
vots en contra, dels regidors del grup municipal Socialista, i dos abstencions
dels regidors del grup municipal Ciudadanos,  ACORDA: No aprovar la moció
presentada.

La presidència dóna la paraula als portaveus dels grups polítics municipals, i es
produeixen les següents intervencions:

- La Sra. Maria Beltran Ferrero, regidora del grup municipal Ciudadanos,
manifesta que el sentit del vot dels membres del seu grup serà abstenció,
s'està d'acord amb els motius, però portar un equip de radioteràpia és un
assumpte de gran abast. És necessari però cal ser responsable quant a
llançar missatges a la ciutadania.

- La Sr. Maria José Pla Casanova, portaveu del grup municipal Popular,
manifesta que el sentit del vot dels membres del seu grup serà a favor, i
explica detalladament la moció, exposant les conseqüències positives que
per a la salut tindria una dotació de radioteràpia a Xàtiva, per la qual cosa
consideraria que el suport unànime estaria justificat.

- La Sra. Cesca Chapí Albero, regidora del grup municipal Xàtiva Unida,
manifesta que el sentit del vot  dels membres del seu grup serà a favor,
perquè considera justificada la petició. L'aposta de Xàtiva Unida pel públic
és  total  i  absoluta,  i  moltes  de  les  deficiències  actuals  vénen  de  les
retallades de l'etapa anterior.

-  La  Sra.  Xelo  Angulo  Luna,  regidora  del  grup  municipal  Socialista,
manifesta que el sentit del vot dels membres del seu grup serà en contra,
ja que els socialistes sempre estaran d'acord amb la sanitat pública, però
la  moció  conté  manifestacions incertes.  La viabilitat  de  la  inversió  i  el
manteniment del servei, és una cosa que mereix ser estudiat i prioritzat
amb deteniment.
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- Demana la paraula la Sra. Maria José Pla, i agraeix a Xàtiva Unida el
suport,  i  li  sembla  molt  trist,  tant  la  posició  política  dels  altres  grups
municipals, com que s'apel·le a no jugar amb el sofriment de les persones
que  pateixen  aquesta  malaltia.  Prega  que  com  menys,  es  continue
derivant als malalts a l'Hospital d'Alzira, tal com es feia abans.

- Deman  la paraula la Sra. Xelo Angulo, i manifesta que el tema no l'hem
tret nosaltres, i creiem que no és el moment oportú, ara tots els esforços
han d'estar orientats a combatre la pandèmia del COVID-19.

- Pren la paraula el Sr. Roger Cerda, i es congratula que el partit popular
s'apunte al carro de la sanitat pública, és per a celebrar-lo, però no és el
moment d'aquesta mena de reivindicacions, ja que està previst que per a
enguany,  dins dels  pressupostos de la Generalitat  Valenciana,  es faça
una  important  inversió  en  el  nostre  departament  de  salut,  i  més
concretament a l'Hospital de Xàtiva.

El  Sr.  Alcalde  dóna  per  finalitzat  el  tractament  d'aquest  punt,  procedint  a
realitzar la votació sobre l'acord proposat, de tot això, es pot consultar i escoltar
en el fitxer d'àudio adjunt al document  "punt.09.mp3" i en el vídeo que podrà
copiar l'enllaç en el seu navegador web per a la reproducció. 

Vídeo: video.punt.09

10. Expedient 11036/2020. Moció per un Pacte d’Estat per la Industria.

Favorable Tipus de votació:   Ordinària  
- A favor: 21 - Unanimitat.
- En contra: 0.
- Abstencions: 0.
- Absents: 0.

El  Sr.  Secretari,  informa,  de  la  presentació  de  la  moció  pel  grup municipal
Ciudadanos, i procedeix a donar lectura de la part dispositiva d'aquesta, sent el
tenor literal de la mateixa el següent:

"MOCIÓ PACTE D'ESTAT PER LA INDÚSTRIA

La  política  industrial  ha  sigut  durant  molt  de  temps  una  gran  absent  a
Espanya,  cosa  que,  sens  dubte,  ha  contribuït  a  l'afebliment  general  del
sector industrial al nostre país. Segons dades d'Eurostat, la indústria (exclòs
el sector de la construcció) va representar en 2019 el 15,8% del valor afegit
brut total, i el 12,2% en el cas de les manufactures, tots dos casos per davall
de la mitjana de la UE-28 (18,6% i 15,6% respectivament), una feblesa ja
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observada al llarg de l'anterior cicle d'expansió econòmica entre 1995 i 2008.

Entre les principals causes d'aquest gradual afebliment industrial es troba la
insuficient consciència social que existeix al nostre país sobre la importància
de comptar amb una indústria nacional robusta. Per això, per a aconseguir
enfortir  la  nostra  indústria  necessitem  de  polítiques  públiques  i  del
compromís inversor per part del sector privat.

Conscients  d'aquesta  realitat,  i  donada  la  conjuntura  econòmica  actual
derivada de la pandèmia de la COVID-19, tant el Govern d'Espanya com el
Govern  de la  Generalitat  Valenciana,  venen impulsant  una Nova Política
Industrial  2030 amb l'objectiu de revertir  aquesta situació i aconseguir un
20%  del  PIB  en  activitats  manufactureres,  en  coherència  amb  la
Comunicació de la Comissió Europea de gener de 2014 titulada «Per un
renaixement industrial europeu».

Aquesta  nova  política  industrial  es  fa  imprescindible  en  l'actual  context
sector socioeconòmic per la seua capacitat de generar llocs de treball, amb
millors salaris, d'una major qualitat i major estabilitat. Aquest fet és fàcilment
constatable  en  aquelles  Comunitats  Autònomes  amb  major  pes  de  la
indústria, perquè tenen menors taxes de desocupació i una renda mitjana
més  elevada.  Aquesta  reindustrialització  ha  de  ser  complementada  amb
mesures  que  impulsen  la  transformació  digital,  a  més  de  la  transició
ecològica amb justícia social.

Per a aconseguir aquest objectiu, resulta imprescindible no sols la voluntat
del  Govern,  sinó també la participació de tots  els agents que conformen
l'activitat industrial al nostre país. Per això, des d'un principi, tant l'Executiu
nacional com l'autonòmic així com la Federació Valenciana de Municipis i
Províncies  a  través  d'una  declaració  institucional  per  la  reactivació
econòmica  de  la  Comunitat  impulsada  per  la  Comissió  d'Indústria  van
plantejar  la  necessitat  d'aconseguir  un  Pacte  d'Estat  per  la  Indústria,
consensuat  amb  els  grups  parlamentaris,  organitzacions  sindicals  i
empresarials, amb la finalitat de donar confiança al sector i afavorir l'atracció
de noves inversions.

Un Pacte d'Estat que haurà d'incloure al seu torn una nova Llei d'Indústria,
que actualitze el marc regulador industrial als ja referits nous reptes de la
digitalització,  així  com  la  descarbonització  i  adaptació  a  criteris  de
sostenibilitat que requereix la transició ecològica i siga compatible amb els
ODS de Nacions Unides.

Ara, amb la crisi sobrevinguda per la COVID-19, aquest Pacte d'Estat per la
Indústria es fa més necessari encara si cap. Així, el fort xoc que produirà en
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el  curt  termini  l'aturada d'activitat  per les mesures de confinament i  estat
d'alarma per a fer  front  a la pandèmia,  li  seguirà  un posterior  procés de
reconstrucció  econòmica i  social  que permeta  recuperar  al  més prompte
possible la senda perduda amb l'aparició del virus.

Un procés que necessitarà del major consens social possible per a la seua
millor consecució, entorn d'un nou Pacte per a la Reconstrucció Econòmica i
Social  d'Espanya.  Aquest  pacte  de  reconstrucció  serà  negociat  en  una
Comissió  No  Permanent  per  a  Reconstrucció  Social  i  Econòmica  en  el
Congrés  dels  Diputats,  després  de  l'acord  aconseguit  pel  president  del
Govern i el principal líder de l'oposició.

La cerca del pacte entorn d'aquesta Comissió suposa una oportunitat per a
incloure en els acords entre els grups de la Cambra el necessari Pacte per la
Indústria, consensuat també amb els agents socials, i que permeta tant la
ràpida recuperació del sector, com també establir les bases per a una nova
política industrial al nostre país.

Per tot allò exposat, proposem els següents:

ACORDS

PRIMER: Instar al Govern d'Espanya a aconseguir un Pacte per la Indústria
amb vocació d'estabilitat, permanència, certitud i compromís pressupostari,
amb  una  governança  definida,  amb  la  participació  de  les  Comunitats
Autònomes  i  agents  socials.  Un  pacte  del  qual  emane  una  futura  Llei
d'Indústria  amb  l'objectiu  de  reactivar  l'economia  i  modernitzar  el  model
productiu  del  nostre  país  cap  a  la  transició  ecològica  i  la  transformació
digital.

SEGON: El Pacte haurà d'estar en línia amb els objectius de l'Agenda 2030 i
els Objectius de Desenvolupament Sostenible de l'ONU i incloure, almenys,
els següents eixos d'actuació:

- Abordar el repte que suposa la digitalització de la indústria.
- Apostar per l'activitat innovadora de les empreses.
-  Adequar  els  sistemes  formatius  per  a  millorar  l'ocupabilitat  futura  i
garantir el desenvolupament del talent i la formació dels treballadors al
llarg de tota la seua vida laboral.
- Facilitar l'accés al finançament tant la bancari com la no bancària.
- Racionalitzar el marc regulador.
-  Promoure mesures dirigides a incrementar el  creixement de la PIME
industrial i millorar la professionalització de la gestió empresarial.
- Instrumentar una política energètica que compatibilitze la sostenibilitat
mediambiental,  econòmica  i  social,  preservant  la  competitivitat  de  la
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industrial.
- Reduir els costos del transport i la distribució.
- Impulsar la sostenibilitat industrial.
- Donar suport a la internacionalització.
- Continuar actualitzant les Agendes Sectorials vigents.
-  Aprofitar  els  fons  europeus  del  Pla  de  Recuperació  Transformació  i
Resiliència  per  a  la  modernització  i  la  millora  de  la  productivitat  de
l'ecosistema espanyol d'indústria-serveis, mitjançant la digitalització de la
cadena de valor, l'impuls de la competitivitat dels sectors estratègics claus
en la transició ecològica i la transformació digital.

TERCER:  Un  pla  específic  per  a  l'automoció,  establint  ajudes  per  a  la
compra de nous vehicles amb baixes emissions. Així mateix, s'incrementarà
la inversió en I+D per al desenvolupament de bateries en territori nacional,
com a element clau del procés de descarbonització del parc mòbil.

QUART:  Prendre  com  a  referència  la  Llei  valenciana  de  gestió,
modernització i promoció de les àrees industrials per a impulsar en tot el
territori  espanyol  la  creació  de  la  nova  figura  d'Entitats  de  Gestió  i
Modernització.  La  millora  de la  qualitat  del  sòl  industrial,  la  col·laboració
publicoprivada i el desenvolupament de serveis addicionals de valor afegit
amb  la  finalitat  d'incrementar  la  competitivitat  del  sector  empresarial  i
afavorir la creació d'ocupació.

CINQUÈ: En el marc del Pla de Recuperació, Transformació i Resiliència de
la indústria, s'elaboraran plans d'inversions en projectes europeus vinculats
a la transformació digital i la transició ecològica en ecosistemes industrials
d'oportunitat, amb especial èmfasi en el suport a la millora de tecnologia en
equips i  processos, fent costat a les nostres indústries amb els mateixos
instruments  i  en  la  mateixa  quantia  que  ho  fan  altres  països  europeus.
D'igual manera, s'obriran aquests plans al foment d'activitats de regeneració,
reciclatge i aprofitament de residus, tendint a iniciatives d'economia circular.

SISÈ: Impulsar mesures d'inversió, internacionalització i comerç exterior que
assumisquen els objectius d'atracció d'inversions productives en el  nostre
territori  i  facilite  la  penetració  de  la  producció  espanyola  en  els  mercats
exteriors.

SETÈ: Aprovar el Reial decret pel qual es regula l'Estatut de Consumidors
Electrointensius que permeta reduir els costos de subministrament elèctric
de la indústria electrointensiva d'acord amb la normativa comunitària.

HUITÈ: Donar trasllat  dels  presents acords a la  Generalitat  Valenciana,  i
especialment a la Conselleria de Model Econòmic, als grups parlamentaris
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de les Corts  Valencianes,  al  Ministeri  de Presidència,  Relacions amb les
Corts i Igualtat del Govern d'Espanya i als diferents grups parlamentaris del
Congrés i del Senat, així com que es publique per les vies habituals i es
comunique al teixit associatiu de la nostra població.“

Pel Ple de l'Ajuntament, s’adopta els següents ACORDS:

Primer.- Aprovar  la  moció  en  tots  els  seus  termes,  tant  expositius  com
dispositius.

Segon.- Donar  trasllat  dels  presents  acords  a  la  Generalitat  Valenciana,  i
especialment a la Conselleria de Model Econòmic, als grups parlamentaris de
les Corts Valencianes, al Ministeri de Presidència, Relacions amb les Corts i
Igualtat del Govern d'Espanya i als diferents grups parlamentaris del Congrés i
del Senat, així com que es publique per les vies habituals i es comunique al
teixit associatiu de la nostra població.

La presidència dóna la paraula als portaveus dels grups polítics municipals, i es
produeixen les següents intervencions:

- La Sra. Maria Beltran Ferrero, regidora del grup municipal Ciudadanos,
manifesta que el sentit del vot dels membres del seu grup serà a favor,
explica la postura explica la postura i convida al consens en relació a la
transformació del sector industrial.

-  La  Sra.  Pilar  García  Morell,  regidora  del  grup  municipal  Popular,
manifesta que el sentit del vot dels membres del seu grup serà a favor, i
explica les raons del mateix.

- El Sr. Hector Cuenca Martínez, regidor del grup municipal Xàtiva Unida,
manifesta que el sentit del vot dels membres del seu grup serà a favor, i
remarca que el seu grup ja ho va proposar.

-  El  Sr.  Ignacio  Reig  Sanchis,  portaveu  del  grup  municipal  Socialista,
manifesta que el sentit del vot dels membres del seu grup serà a favor, i fa
una explicació de la seua postura.

El  Sr.  Alcalde  dóna  per  finalitzat  el  tractament  d'aquest  punt,  procedint  a
realitzar la votació sobre l'acord proposat, de tot això, es pot consultar i escoltar
en el fitxer d'àudio adjunt al document  "punt.10.mp3" i en el vídeo que podrà
copiar l'enllaç en el seu navegador web per a la reproducció. 

Vídeo: video.punt.10
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11. Despatx Extraordinari.

El  Sr.  Secretari  assenyala  que  per  a  tractar  el  assumpte  següent,  segons
s'estableix en l’article 83 del RD 2568/1986 en el que s'aprova el Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de las Entitats Locals, cal acord
de declaració d’urgència al no haver-hi estat inclòs l’assumpte en l'ordre del
dia.

El Ple per unanimitat acorda, declarar la urgència i acceptar el tractament de
l’assumpte proposat.

Expedient 11181/2020. Moció per l'ampliació del parking del Hospital Lluis
Alcanyis i la construcció del centre de Salut Xàtiva II.

Desfavorable Tipus de votació:   Ordinària  
- A favor: 8.

   4 dels membres del Grup Xàtiva Unida i

   4 dels membres del Grup Popular.
- En contra: 10.

 10 dels membres del Grup Socialista.
- Abstencions: 2.

   2 dels membres del Grup Ciudadanos.
- Absents: 1.

   1 dels membres del Grup Xàtiva Unida.

El  Sr.  Secretari,  informa,  de  la  presentació  de  la  moció  pel  grup municipal
Popular, i  procedeix a donar lectura de la part dispositiva d'aquesta, sent el
tenor literal de la mateixa el següent:

"EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

Desde el grupo municipal Popular somos conscientes de la necesidad de
acometer  una serie  de  infraestructuras  de  vital  importancia  para  nuestra
Ciudad, en concreto con esta moción queremos resaltar dos: la ampliación
del parking del Hospital Lluis Alcanyis y la construcción del centro de Salud
Xàtiva II.

La obra del parking, supone una infraestructura imprescindible, en la que
todos  los  grupos  políticos  coincidimos,  porque  la  escasez  de  plazas  de
aparcamiento  provoca  que  los  pacientes  y  sus  familiares,  tengan  que
abandonar sus vehículos en caminos y cunetas cercanas al hospital con la
inseguridad y peligro que ello conlleva para el tráfico.
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Para atender esta necesidad de dotar más plazas de aparcamiento en el
Hospital Lluis Alcanyis, este pleno aprobó en fecha 5 de septiembre de 2019
la cesión de los terrenos para acometer  su construcción por  parte  de la
Consellería  de  Sanitat.  Lamentablemente  en  el  presente  ejercicio
presupuestario la Conselleria no ha realizado la obra. Y del mismo modo el
proyecto de presupuestos de la Generalitat para 2021, tampoco contempla
ninguna partida para dicha infraestructura.

Por otro lado, el Centro de Salud Xàtiva II, se trata de un servicio de gran
demanda en la parte este de la Ciudad, y largamente reclamado por parte
de este Ayuntamiento. Un centro que estaba dotado económicamente en los
presupuestos  de  la  Generalitat  de  los  ejercicios  19-20,  y  que
lamentablemente  el  proyecto  de  presupuestos  para  el  ejercicio  2021,  ha
suprimido.  La  Conselleria  de  Sanitat  lo  ha  eliminado,  sin  contar  con  el
conocimiento  del  Sr.  Alcalde  de  Xàtiva,  dadas  las  manifestaciones
efectuadas  en  diferentes  medios  de  comunicación  en  relación  a  las
inversiones a realizar por la Generalitat en nuestro municipio el próximo año.
El Sr. Alcalde expresó que tanto el pla edificant como el centro de salud
Xàtiva  II,  continuaban  igual.  Como  hemos  visto  no  era  así,  la  línea  de
construcción del Centro de Salud Xàtiva II ha desaparecido del proyecto de
presupuestos de la Generalitat.

Es por esta razón que desde este grupo municipal popular,  se solicitó al
grupo  popular  en  las  Corts  la  presentación  de  sendas  enmiendas  a  los
presupuestos de la Generalitat para que contemplen dichas infraestructuras
en los presupuestos de la Generalitat para 2021.

Concretamente se solicita a la DG de Asistencia sanitaria la creación de una
línea para  acometer  la  ampliación  urgente  del  parking  del  Hospital  Lluis
Alcanyis de Xàtiva. Y por otro lado recuperar el subproyecto de construcción
de centro de salud atención primaria  de Xàtiva por  valor  de 1 millón de
euros.

Por todo ello solicitamos al pleno la adopción del siguiente

ACUERDO

1.  Que  se  inste  al  Consell  a  acometer  la  incorporación  urgente  en  el
presupuesto de la Generalitat de la ampliación del parking del Hospital LLuis
Alcanyis y del proyecto de construcción del centro de Salud Xàtiva II.

2. Se dé traslado del presente acuerdo a la Gerencia del Departamento de
Salud Xàtiva-Ontinyent, a los grupos políticos representados en Les Corts
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Valencianes.“

El Ple de la Corporació, per huit vots a favor (quatre dels regidors del grup
municipal Xàtiva Unida i quatre dels regidors del grup municipal Popular), deu
vots en contra,  dels regidors del  grup municipal  Socialista,  dos abstencions
dels regidors del grup municipal Ciudadanos, i una absència d’una regidora de
grup municipal Xàtiva Unida, ACORDA: No aprovar la moció presentada.

La presidència dóna la paraula als portaveus dels grups polítics municipals, i es
produeixen les següents intervencions:

- La Sra. Maria Beltran Ferrero, regidora del grup municipal Ciudadanos,
manifesta que el sentit del vot dels membres del seu grup serà abstenció,
i diu estar d’acord però arriba tard, aquesta setmana la Consellera ja ha
anunciat que escometran la inversió.

- El Sr. Marco A. Sanchis Fernandez, regidor del grup municipal Popular,
manifesta que el sentit del vot dels membres del seu grup serà a favor, i
explica la moció, el seu contingut i la justificació.

- El Sr. Miguel Lorente Lopez, portaveu del grup municipal Xàtiva Unida,
manifesta que el sentit del vot dels membres del seu grup serà a favor, i
explica la seua postura, que en essència, passa per un canvi de model de
mobilitat.

-  La  Sra.  Xelo  Angulo  Luna,  regidora  del  grup  municipal  Socialista,
manifesta que el sentit del vot dels membres del seu grup serà en contra,
ja que no és el moment de plantejar aquesta moció, precisament quan la
Consellera  aquesta  mateixa  setmana  ha  anunciat  que  s'escometrà
aquesta inversió.

- Demana la paraula el Sr. Marcos Sanchis, per agrair els recolzament, i
considera que la Consellera no ha estat a l'altura, ja que l'ajuntament no
ha de fer-se càrrec d'alguna cosa que no és de la seua competència.
També fa  referència al  fet  que l'expedient  sobre el  centre de salut  no
avança.

- Pren la paraula el Sr. Roger Cerdà, per manifestar que no comparteix
alguns  adjectius  abocats.  L'important  és  no  tractar  de  confondre  a  la
ciutadania en assumptes sanitaris, i en un moment com l'actual. Explica
els motius de la dilació dels assumptes objecte de la moció.

El Sr. Secretari fa constar que, la regidora Francesca Chapi Albero s'absenta
de la sessió, sent les 13:45 hores.

El  Sr.  Alcalde  dóna  per  finalitzat  el  tractament  d'aquest  punt,  procedint  a
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realitzar la votació sobre l'acord proposat, de tot això, es pot consultar i escoltar
en el fitxer d'àudio adjunt al document  "punt.11.mp3" i en el vídeo que podrà
copiar l'enllaç en el seu navegador web per a la reproducció. 

Vídeo: video.punt.11

B) ACTIVITAT DE CONTROL 

DACIÓ DE COMPTES.

12. Resolucions d’Alcaldia.

En  compliment  del  que  preceptua  el  vigent  Reglament  d'Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, de 28 de novembre de
1986, en l'article 53.1, en relació amb el 42, als efectes de control i fiscalització
previstos en l'article 22.2 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, es dona compte en la
sessió plenària de les següents Resolucions del Sr. Alcalde-President:

- Números des del 1377 fins al 1511 corresponents al mes de novembre de
2020.

L'Ajuntament en Ple en queda assabentat.

La presidència dóna la paraula als portaveus dels grups polítics municipals, i
no es produeix cap intervenció.

El Sr. Alcalde dóna per finalitzat el tractament d'aquest punt, que es pot consul-
tar i escoltar en el fitxer d'àudio adjunt al document "punt.12.mp3" i en el vídeo
que podrà copiar l'enllaç en el seu navegador web per a la reproducció. 

Vídeo: video.punt.12.

13. Matèries delegades en la Junta de Govern Local.

- No hi cap assumpte per a tractar en aquest apartat.

14. BANS dictats per l’ Alcaldia de mesures per a contindre la propagació
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d'infeccions causades per COVID-19 a XÀTIVA.

En compliment del qual obliga l'article 21.1.m) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril,
reguladora de les bases del règim local, el Sr. Secretari dóna compte de les
Resolucions  d'Alcaldia  dictades,  en  relació  amb  la  situació  d'emergència
Sanitària a conseqüència del COVID-19:

- DECRET 2020-1512 BAN Municipal_ Mesures de limitació i prevenció per
a contindre la propagació d'infeccions causades per COVID-19 a Xàtiva, de
data 1 de desembre de 2020.

- DECRET 2020-1555 BAN Municipal_ Mesures addicionals per a contindre
la propagació d'infeccions causades per COVID-19 a Xàtiva, de data 10 de
desembre de 2020.

- DECRET 2020-1598 BAN Municipal_ Mesures de regressió per a contindre
la propagació d'infeccions causades per COVID-19 a Xàtiva, de data 16 de
desembre de 2020.

L'Ajuntament en Ple en queda assabentat.

La presidència dóna la paraula als portaveus dels grups polítics municipals, i
no es produeix cap intervenció.

El  Sr.  Alcalde  dóna  per  finalitzat  el  tractament  d'aquest  punt,  que  es  pot
consultar i escoltar en el fitxer d'àudio adjunt al document "punt.14.mp3" i en el
vídeo que podrà copiar l'enllaç en el seu navegador web per a la reproducció. 

Vídeo: video.punt.14.

C) PRECS I PREGUNTES 

El Sr. President, dona pas al torn de precs i preguntes, no havent-se formulat
cap per escrit, abans de la data de la convocatòria, i no havent-hi cap pregunta
pendent de contestar del ple anterior, es procedeix a obrir el torn als regidors
presents en la sessió.

El Sr. Secretari fa constar que, la regidora Pilar García Morell s'absenta de la
sessió, sent les 14:00 hores.

Pregunta_1:
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-  El  Sr.  Marco A.  Sanchis,  regidor  del  Grup Municipal  Popular,  pregunta
sobre els expedients relacionats amb la contractació del Betlem. Pregunta el
motiu pel qual només s’ha demanat pressupost a empreses que no són de
Xàtiva  per  al  contracte  menor  d’obres  del  Betlem,  contravenint  al  Pla
Reactivem?

- Li respon el Sr. Ricardo Martínez, regidor delegat de Serveis Municipals,
que les empreses que han sigut convidades si que són de Xàtiva, encara
que el domicili social el tinguen en altres municipis, i que el personal que ha
treballat és també de Xàtiva.

Pregunta_2

- El Sr. Marco A. Sanchis,  regidor del Grup Municipal Popular,  pregunta en
quina  situació  està  l’exercici  d’accions  legals  contra  l’anterior  empresa
adjudicatària del servei de cafeteria-restaurant del Castell?

- El Sr. Alcalde li respon que encara no s’ha liquidat el contracte i per tant no
s’han iniciat accions legals, s'estan estudiant.

Pregunta_3

-  El  Sr.  Marco A.  Sanchis,  regidor  del  Grup Municipal  Popular,  pregunta
sobre la subvenció del IVAJ que ens va desestimar?

-  Li  respon la  Sr.  Lena Baraza,  regidora delegada de Joventut,  que s’ha
realitzat l'escrit de reclamació dins del termini d'al·legacions, per a la seua
presentació.

Prec_1

-  La  Sra.  Mª  José  Pla,  regidora  del  Grup  Municipal  Popular,  demana  a
l’alcalde que corregisca a tots els membres del plenari per igual, sobre l’ús
de qualificatius improcedents.

-  El  Sr.  Alcalde  li  respon  que  es  respectara  en  tot  moment  la  llibertat
d'expressió  de  qualsevol  membre  de  la  corporació,  mentre  no  es
produïsquen insults i desqualificacions personals, i que fins al moment no
s'han produït en el ple de l'ajuntament de Xàtiva.

Prec_2

-  La Sra.  Mª José Pla,  regidora del  Grup Municipal  Popular,  demana als
Presidents de la Comissions que informen al Sr. Alcalde sobre les preguntes
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que ha fet el grup municipal popular al respecte de la COVID-19.

-  El  Sr.  Alcalde  li  respon,  que  es  referia  no  a  preguntes  fetes  en  les
comissions, sinó en els plenaris de l'ajuntament de Xàtiva.

Pregunta_4

- El Sr. Hector Cuenca,  regidor del Grup Municipal Xàtiva Unida,  pregunta
sobre l’estat d’esterilització de les colònies felines, després d’haver-se resolt
per part de l’Ajuntament el concert col·laboratiu amb l’associació?

-  La Sra. Remedios Sinisterra, regidora delegada de Medi Ambient li respon
que, s’està elaborant un Pla local  de colònies felines per actuar sobre el
problema.

Pregunta_5

- El  Sr. Alfred Boluda, regidor del Grup Municipal Xàtiva Unida, pregunta si
l’equip de govern ja ha concretat com es materialitzarà l’esforç i cooperació
humanitària amb el poble sahrauí de Xàtiva per al any 2021?

-  El  Sr.  Alcalde  li  respon  que, el  compromís  es  va  fer  en  la  pròpia
manifestació del Ple, i  a través de totes aquelles accions que es duran a
terme  conjuntament  amb  el  Govern  Valencià  i  a  través  dels  diferents
organismes en els quals ens trobem integrats.

Pregunta_6

- El  Sr. Alfred Boluda,  regidor del Grup Municipal Xàtiva Unida,  pregunta
sobre el gimnàs de les Pereres, si a banda dels motius sanitaris hi ha algun
altre motiu pel qual no s’obrin les instal·lacions?

- El Sr. Alcalde li respon que, degut a que es un espai molt reduït el gimnàs, i
no es poden garantir les mesures sanitàries i és molt difícil de controlar.

Prec_3

- El  Sr. Alfred Boluda,  regidor del Grup Municipal Xàtiva Unida, demana a
l’alcalde que en les celebracions dels òrgans col·legiats, comission y juntes
de  govern,  tots  els  membres  estiguen  atents  i  pendents  del  que  s'està
tractant, sense distraccions, ja que ha vegades sembla que no.

-  El Sr. Alcalde li respon que, es tracta de situacions molt puntuals, però que
així deu de ser.
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Pregunta_7

-  La  Sra.  M.  Amor  Amorós,  regidora  del  Grup  Municipal  Xàtiva  Unida,
pregunta sobre la parcel·la situada darrere de la Plaça de Bous, en relació a
la construcció del nou Centre de Salut?

-  El  Sr.  Ignacio Reig,  regidor delegat  de Urbanisme li  respon que,  estan
pendents  d’un  informe  del  cap  del  Àrea  d’Urbanisme  sobre  totes  les
possibilitats que ens ofereix aquesta parcel·la, i algunes altres mes.

Pregunta_8

- El Sr. Miquel Lorente, del Grup Municipal Xàtiva Unida, pregunta sobre per
què Xàtiva no apareix en la resolució de la convocatòria d’ajudes de l’1,5%
cultural per a la conservació de patrimoni, que han rebut altres municipis de
la Comunitat Valenciana?

- El Sr. Alcalde li respon que, per que no s’han presentat a la convocatòria.

Pregunta_9

- El Sr. Miquel Lorente, del Grup Municipal Xàtiva Unida, pregunta sobre la
gestió de la crisis sanitària a la zona d’oci de la plaça del Mercat?

- El Sr. José Vicente Benavent regidor delegat de Sanitat, li respon que han
mantingut una reunió amb les Forces i Cossos de Seguretat de l’Estat, i no
sap si jurídicament es pot fer a la zona d’oci de la plaça del Mercat el mateix
tipus de controls que es fa al mercat ambulant.

- El Sr. Alcalde li respon que, no està previst fer-se cap control d’accessos a
la plaça del Mercat, tal com es fa al mercat ambulant, perquè no esta previst
en cap protocol de seguretat aprovat per les autoritats sanitàries.

Pregunta_10

- El Sr. Miquel Lorente, del Grup Municipal Xàtiva Unida, pregunta sobre la
intervenció en el dipòsit d’aigua de Sant Josep, i si existeix alguna memòria
valorativa?

- El Sr. Ignacio Reig, regidor delegat de Cicle Hidràulic li  respon que, els
tècnics estan treballant en l’assumpte, en el document inicial que està en
elaboració, la xifra està entorn als 30.000'00 euros.
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                                                                              V_II

-  El  Sr.  Miquel  Lorente  insisteix  en  que  hi  ha  una  sentència  judicial  al
respecte que s’ha de complir.

- El Sr. Alcalde manifesta que s’està complint la sentència.

Pregunta_11

- El Sr. Miquel Lorente, del Grup Municipal Xàtiva Unida, pregunta sobre la
situació de la contractació del nou servei del Bus Urbà a Xàtiva i si està en la
línia del PEMUS?

- El Sr. Juan Giner:, regidor delegat de Seguretat i Mobilitat, li respon que
actualment els tècnics estan treballant en la redacció del nou projecte, quant
estiga elaborat, s’estudiara i es ficara en coneixement de tots.

El  Sr.  Alcalde dóna per finalitzat  el  tractament d'aquest apartat,  que es pot
consultar i escoltar en el fitxer d'àudio adjunt al document "Apartat C).mp3" i en
el  vídeo que podrà copiar  l'enllaç  en el  seu navegador  web per  a  la  seua
reproducció. 

Vídeo: video.Apartat C).

Abans de finalitzar la sessió, el Sr. Alcalde, dona la paraula al Sr. Juan Giner
regidor el grup municipal Ciudadanos, per despedir l’any 2020, i a desitjar, Bon
Nadal a tots els membres de la corporació.

A continuació el Sr. Alcalde, dona la paraula a la Sra. Lena Baraza regidora del
grup municipal socialista, que felicita, els equips directius de tots els centres
educatius i  personal  docent,  i  especialment  al  de l'IES Josep Ribera per la
gestió  portada  a  cap  durant  la  crisi  sanitària  i  el  treball  per  a  garantir  la
presencialitat de l’alumnat.

I no havent-hi més assumptes a tractar, el senyor Alcalde alça la sessió, i
s’estén la present acta per mi, el Secretari, amb el seu vist-i-plau. 

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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